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Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 4. november 2021. 

 

Til stede:         Lars Ottesen 

 Rasmus Ditlevsen  

 Flemming Bodilsen 

Hanne Pontoppidan 

  Bente Gjerlevsen 

  

Aktivitetskalender:  

Bestyrelsesmøde 30. november 2021 kl. 17:00 hos Flemming Bodilsen, Gabelsparken 90. 

Bestyrelsesmøde 4. januar 2022 kl. 17:00 hos Rasmus Ditlevsen, Gabelsparken 10 

 

 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen d. 14.oktober 2021 

Referatet godkendes. 

 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 1. oktober 2021.  

Referatet godkendes. 

 

3. Konstituering af bestyrelsen 

Formand: Lars Ottesen 

Næstformand: Rasmus Ditlevsen. 

Kasserer: Andreas Knudsen 

 

4. Status på arbejdsopgaver 

 

• På de to fodgængerovergange samt bumpen på stamvejen, er de hvide striber 

noget udvisket. Disse ønskes tegnet op.  

På generalforsamlingen 14. oktober 2021 blev der spurgt, om der kunne laves 

hajtænder på stien før hver runde. Rasmus Ditlevsen kontakter Esbjerg 

Kommune.  

 

• Iver Iversen er lejet til græsslåning i Gabelsparken sommer 2022. 

 

5. Cykelsti Gabelsvej 

 

• Bestyrelsen har d. 4. november haft møde med Sara Termansen, Esbjerg 

Kommune vedr. cykelstien på Gabelsvej. Da der skal etableres både cykelsti og 

fortov på begge sider af Gabelsvej, efter de oprindelige tegninger, kommer 

projektet til at tage længere tid. Bestyrelsen fik oplyst, at oplagringspladsen 

på Gabelsparkens område nok bliver tømt, når arbejdet stopper, men bliver 

taget i brug igen til foråret 2022. 
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Angående beplantning mod Gabelsvej, når hele projektet af cykelsti og fortov 

er afsluttet, har bestyrelsen fået forlænget svarfristen ang. dette. 

 

6. Plan for projektet Forskønnelse og vedligehold af Gabelsparkens træer og grønne 

områder 

 

• Sara Termansen, Esbjerg Kommune, har fået tilsendt materialet fra Arne 

Thomsen Forskønnelse og vedligehold af Gabelsparkens træer og grønne 

områder. Sara Termansen er meget positiv overfor projektet, som hun 

beskriver som et flot og grundigt bearbejdet materiale. Der er lavet en plan 

for opstarten af projektet. Hanne Pontoppidan kontakter Arne Thomsen for at 

få et møde i stand mellem ham og Sara Termansen. 

 

• Ved mødet med Sara Termansen blev manglende reetableringen af diverse 

opgravninger nævnt. Samtidig blev Gabelsparkens legeplads nævnt, med bl.a. 

mangel af bord/bænke og skraldespande, samt bekymringen om de hurtigt 

voksende Japansk Pileurt. Sara Termansen lovede at tage punkterne med 

tilbage til Esbjerg Kommune. 

 

7. Nye opgaver 

 

• De nye vedtægter, godkendt på Generalforsamlingen 2021, er trykt og omdelt 

til samtlige grundejere i Gabelsparken. 

 

• På generalforsamlingen 2021 blev Forslag nr. 4: Legeplads ikke drøftet, da 

forslagsstilleren ikke deltog i generalforsamlingen. Bestyrelsen blev opfordret 

til at tage kontakt til forslagsstiller for evt. yderligere forslag til næste 

generalforsamling. Lars Ottesen tager kontakt.  

 

• På generalforsamlingen 2021 kom en forespørgsel om kursus/anvisning af 

brug af hjertestarter. Det forsøges at blive til i foråret 2022. 

 

8. Evt. 

 

 

 

Referent 

Bente Gjerlevsen 


